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MERKNADER: 

 

Formannskapet avholdt 1 minutts stillhet i forbindelse med Bernt Gøran Lunds bortgang. 

 

Det var ingen merknader til innkallinga. 

 

Merknader til sakslista: 

 Lensmannen vil orientere. 

 To ekstra saker 



 Informasjon fra rådmannen på slutten av møtet, hvor en av informasjonene ang. 

barnevern er unntatt offentlighet. Møtet vil da bli lukket med hjemmel i 

kommuneloven § 31 andre ledd. 

 Orientering ang. prosjekt Valnesfjord skole og flerbrukshall vil bli holdt under sak 

8/15.  

 Sak 5/15 utsettes. 

 

Sakslista med merknader ble enstemmig godkjent. 

 

Orientering fra Politiet v/lensmann Robin Johnsen 

 

Orienteringer: 

 I kommunestyremøtet vil det komme sak ang. valg av komite med mandat til å 

gjennomgå godtgjørelsesreglementet. 

 Kosmo skole kommer i kommunestyremøtet. 

 Evaluering Fauna. Avtale med firma underskrevet. Ferdig til 26. mars. 

 Sagatun. Tidligere jobb ferdig. Arkitekt inne. Ser på 5 – 6 boliger. Har kontakt med 

Husbanken. Forventer bygningsmessig ferdig til høsten. 

 Barnevern. Møtet ble lukket med hjemmel i kommunelovens § 31 andre ledd. 

 

Forespørsel på slutten av møtet: 

 Jørn Stene (FL): 

1. Tilstelninger Helsetunet. Problem å gå fra omsorgsboligen til kafeterien på 

vinteren. Det er en korridor som går mellom byggene. Kan denne åpnes til gitte 

klokkeslett? 

2. Kosmo skole. Foreldre frustrert. Ny dato for nedleggelse. 

 

Svar på forespørsler: 

Jørn Stene: 

Pkt. 1. Rådmannen tar dette med seg. Problematisk at korridoren munner opp på avdeling for 

demente. 

Pkt. 2. Ordfører svarte at det ville bli tatt opp under lovlighetskontrollen i kommunestyret. 

Kommunalsjef oppvekst og kultur svarte at det var gjort en feil. Det må startes en prosess på 

nytt for nedleggelse av skolen. 

 

Varaordfører opplyste om at det ville bli fremmet et lovforslag i Stortinget i dag om 

midlertidig lov hvor forsøkskommunene kan beholde forsøksordningen ang. motorferdsel i 

utmark. 
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SAKSPAPIR 

 

      JournalpostID:   15/1370      

 Arkiv sakID.:   15/315  Saksansvarlig:  Berit Vestvann Johnsen  

Sluttbehandlede vedtaksinnstans: Formannskapet 
 

Sak nr.:    001/15 FORMANNSKAP Dato:  02.02.2015 

 

 

 

GODKJENNING AV MØTEBOK 

 

 
Vedlegg: Møtebok nr. 11/2014 og 12/2014 

 

Sammendrag: 
 

Se vedlagte møtebok. 

 

INNSTILLING : 
 

Vedlagte møtebok nr. 11/2014 og 12/2014 godkjennes. 

 

 

FOR-001/15 VEDTAK-  03.02.2015 
 

Innstillingen ble enstemmig vedtatt. 

 
Rett utskrift bekreftes 

 

Berit Vestvann Johnsen 

formannskapssekretær 

 

  



 FAUSKE KOMMUNE  

SAKSPAPIR 

 

      JournalpostID:   15/1369      

 Arkiv sakID.:   15/314  Saksansvarlig:  Berit Vestvann Johnsen  
 

Sak nr.:    002/15 FORMANNSKAP Dato:  03.02.2015 

 

 

 

REFERATSAKER I PERIODEN 
  

 

Sammendrag: 
 

 Dok.ID Arkivsak ID Brevdato    Avsender/Mottaker Tittel 

 14/11610 U 14/2629 03.12.2014 Fauske Helsesportslag SØKNAD OM STØTTE TIL 

UTBEDRING AV 

FAUSKVÆRINGEN 

 14/11611 U 14/2465 03.12.2014 Røde Kors Fauske ØKONOMISK STØTTE TIL 

JULETILTAK 

 14/12223 I 14/642 12.12.2014 Fauna KF BREV TIL FAUSKE KOMMUNE 

FORMANNSKAP 

 15/1302 U 15/301 22.01.2015 Formannskap OVERSIKT OVER 

HELSETILSTAND OG 

PÅVIRKNINGSFAKTORER 

(OVERSIKTSGRUPPA) 

 15/1155 U 15/275 22.01.2015 Formannskapet RESULTAT AV 

LØNNSFORHANDLINGENE 

2014 

 15/1985 U 15/264 03.02.2015 Formannskapet VESTMYRA SKOLE - HENTS 

ADGANG TIL UTSKIFTING AV 

KONTRAKTSMEDHJELPERE 

 

 

 

 

 

FOR-002/15 VEDTAK-  03.02.2015 
 

Nytt referat ang. Vestmyra skole – Hents adgang til utskifting av kontraktsmedhjelpere 

ble utdelt i møtet. 

 

Referatene ble tatt til orientering. 

 
Rett utskrift bekreftes 

 

Berit Vestvann Johnsen 

formannskapssekretær 

 

  



 FAUSKE KOMMUNE  

SAKSPAPIR 

 

      JournalpostID:   15/1314      

      Arkiv sakID.:   15/308  Saksbehandler:  Even Ediassen  

Sluttbehandlede vedtaksinnstans: Formannskapet 
 

Sak nr.:    003/15 FORMANNSKAP Dato:  03.02.2015 

 

 

 

DELTAKELSE I FASE II BYREGIONPROSJEKTET 

   

 
Vedlegg: Kopi av plansjer ifm orientering til rådmannsutvalget 21 januar 2015 

Endelig sluttrapport 

 

Sammendrag: 
 

Kommunene Bodø, Saltdal, Gildeskål, Beiarn, Hamarøy og Steigen deltar i fase 1 av kommunal- 

og moderniseringsdepartementets (KMD) utviklingsprogram for byregioner (BYR). Arbeidet 

med dette prosjektet har vært ledet av Bodø kommune og har en arbeidsgruppe bestående av en 

representant fra hver deltagende kommune. 

 

Målsetningen med BYR-programmet er fra KMD sin side å øke kunnskapen om samspillet 

mellom by og omland for å styrke disse områdenes regionale vekstkraft. En av forutsetningene 

for deltagelse i BYR-programmet er å utarbeide en helhetlig samfunnsanalyse for 

deltagerregionen som identifiserer flaskehalser i samspillet mellom By og omland som er til 

hinder for vekst i hele regionen. 

 

Saksopplysninger: 

 

Firmaet Sjurelv & Kufaas AS har vært engasjert for å utarbeide den helhetlige 

samfunnsanalysen. I denne rapporten pekes det på utfordringer både for hver enkelt kommune og 

på utfordringer i samspillet mellom kommunene. 

 

Den helhetlige samfunnsanalysen er utarbeidet på bakgrunn av en litteraturstudie der alle 

relevante kommuneplaner fra alle ni Saltenkommunene er gjennomgått samt regionale og statlige 

planer og relevant statistikk. Videre har det vært gjennomført en intervjustudie der 46 personer er 

blitt intervjuet om forholdene i Salten, hvilke utfordringer som finnes og hvilke flaskehalser som 

finnes både internt i de ulike kommunene men også mellom kommunene. På intervjulisten står 

ordførere, rådmenn, næringslivsaktører, kulturpersonligheter, offentlige aktører med mer. 

 

Sluttrapporten ble presentert på regionrådets møte i Glomfjord 18.september 2014. 

Følgende hovedfunn er gjort på hovedfaktorer som hindrer vekst i Salten som region: 

 

 I hovedsak bare Bodø kommune som vokser 

 Demografi-/Rekrutteringsutfordringer 

 Høy gjennomsnittsalder på befolkningen 

 Reduksjon i befolkning under 40 år 

 1/5 av arbeidstakerne over 55 år 



 Varierende bostedskvalitet 

 Manglende felles identitet 

 Utdanningsløpet er ikke tilpasset regionen 

 

 

Saksbehandlers vurdering: 

 

KMD har varslet at utlysing av midler for fase II av prosjektet vil komme 15. februar med 

søknadsfrist 1.mai. Innenfor dette prosjektet vil KMD sette en økonomisk ramme på inntil 1 

million per år, totalt 3 millioner. Deltagende kommuner må dekke minimum 50 % av 

kostnadene. Dette kan gjøres gjennom egeninnsats. Prosjektet vil i den forbindelse ha en dialog 

med fylkeskommunen om muligheten for delfinansiering. 

 

Arbeidsgruppen for fase I av prosjektet har diskutert mulighetene som ligger i fase II. Siden dette 

er et regionalt prosjekt vurderes det som en suksessfaktor at alle Saltenkommunene slutter opp 

om en søknad til fase II. Bodø kommune har derfor invitert alle kommunene med i arbeidet med 

å identifisere hvilke tema det skal arbeides videre med, med tanke på å få til en felles søknad om 

deltagelse i fase II av prosjektet. 

 

Kommunene er bedt om å gi en tilbakemelding til Bodø kommune om hvilke temaer de anser 

som viktige for sin kommune og regionen som helhet med bakgrunn i de funn som er gjort i 

samfunnsanalysen.  

 

Prosjektets temaområder kan være til nytte for regionen og for Fauske kommune, som eks 

mineral, men også gjennom å etablere en felles næringsutvikling. Prosjektets utredninger kan 

også tenkes å være et faktagrunnlag som kan nyttes ifm kommunereform prosessen. Rådmannen 

tilrår derfor overfor Formannskapet at Fauske kommune deltar i fase II av prosjektet og at de 

anbefalte tematikkområder er felles næringsutvikling i regionen og utvikling av temaplan 

mineral. 

 

RÅDMANNENS FORSLAG TIL VEDTAK : 
 

Fauske kommune deltar i fase II av utviklingsprogram for byregioner sammen med 

øvrige Salten-kommuner. 

Fauske kommune ønsker fokus på felles næringsutvikling for regionen og utarbeidelse av 

temaplan mineral. 

 

 

FOR-003/15 VEDTAK-  03.02.2015 
 

Rådmannens forslag til vedtak ble enstemmig vedtatt. 

 

VEDTAK: 

Fauske kommune deltar i fase II av utviklingsprogram for byregioner sammen med 

øvrige Salten-kommuner. 

Fauske kommune ønsker fokus på felles næringsutvikling for regionen og utarbeidelse av 

temaplan mineral. 

 

Rett utskrift bekreftes 

 



Berit Vestvann Johnsen 

formannskapssekretær 

 

 

 
Utskrift sendes:     

Rådmannen til videre forføyning    

 

 

 

  



 FAUSKE KOMMUNE  

SAKSPAPIR 

 

      JournalpostID:   15/1013      

      Arkiv sakID.:   15/258  Saksbehandler:  Kristian Amundsen  

Sluttbehandlede vedtaksinnstans: Formannskapet 
 

Sak nr.:    004/15 FORMANNSKAP Dato:  03.02.2015 

 

 

 

SØKNAD OM TILSKUDD FRA NÆRINGSFONDET TIL HOVEDPROSJEKT PÅ 

SJØNSTÅ GÅRD 

   

 
Vedlegg: Søknaden om tilskudd 

Tidsplan for prosjektet  

Søknaden om støtte som er innvilget av Nordland Fylkeskommune. 

 

 

Saksopplysninger: 

 

Stiftelsen Sjønstå gård søker om kr 275 000 i 2015, kr 275 000 i 

2016 og kr 200 000 i 2017 i tilskudd fra Fauske kommunes næringsfond til del-finansiering av et 

hovedprosjekt. Stiftelsen Sjønstå Gård eier hovedprosjektet og det er allerede innvilget kr 1 100 

000 fra Nordland fylkeskommune til gjennomføringen. Selv om Sjønstå Gård har fått innvilget et 

tilskudd fra Nordland fylkeskommune trenges ytterlig finansiering for å få realisert 

hovedprosjektet. Målet med det treårige hovedprosjektet er at Sjønstå med nasjonalt unike 

kulturminner skal utvikles til en destinasjon for opplevelser, formidling av kunnskap og 

verdiskaping. Utviklingen skal gi nye tilbud til reiselivsnæringen i Salten og varige 

arbeidsplasser. 

 

Fauske kommune innvilget i 2013 kr 130 000 i tilskudd til et forprosjekt som gikk til å utrede og 

berede grunnen for det hovedprosjektet som det nå søkes om støtte til. Forprosjektet er avsluttet 

med godt resultat og utbetalingsanmodning er sendt inn. 

 

Saksbehandlers vurdering: 

 

Området rundt Sjønstå og Sjønstå gård utgjør viktige kulturminner fra en svunnen tid og som det 

er viktig å ta vare på for ettertiden. Hovedprosjektet det nå søkes om midler til har til hensikt 

nettopp å bidra til dette. Målet er å få på plass tilbud som evner å formidle historien og kulturen 

fra stedet til nye generasjoner lokalt og regionalt samt til øvrige tilreisende og samtidig ta vare på 

stedet gjennom en skånsom bruk. Hovedprosjektet vil søke å favne både industristedet Sjønstå 

og den langt eldre gården og se disse i sammenheng i den videre utviklingen av området. 

 

Sjønstå gård er en av tre gjenværende klyngetun i Norge og det eneste av sitt slag i Nord-Norge. 

Gården er totalfredet av riksantikvaren og utgjør en kulturskatt av de sjeldne. I severdighetsverdi 

kan den med stor sannsynlighet sammenliknes med Kjerringøy gamle handelssted i Bodø. Det 

sier samtidig mye om hvilket potensial som ligger i gården og i det å legge til rette for økt besøk 

av betalende gjester og annen aktivitet som generer inntekter på gården.  

 



Gården har lenge levd et tilbaketrukket og bortgjemt liv, selv et stort flertall av kommunens 

innbyggere kjenner ikke til dens eksistens og historie. Stiftelsen Sjønstå gård har de senere år 

gjort en enorm innsats med å få satt gården i stand blant annet med betydelig økonomisk bistand 

fra Riksantikvaren. Det frivillige arbeidet må sies å ha vært formidabelt, samtidig som det har 

vært målrettet. 

 

For Fauske kommunes vedkommende utgjør gården en kulturskatt av de sjeldne. Stiftelsen 

Sjønstå gård ønsker gjennom sitt arbeid, som i høy grad er dugnadsbasert, å medvirke til at 

gården blir en viktig reiselivsdestinasjon og kulturarena i kommunen. Gården ligger i så måte i 

krysningspunktet mellom fiskarbonden og det moderne industrisamfunnet representert ved 

gruvedriften og gruvehistorien i Sulitjelma. Gården ligger ved siden av de gamle 

utskipningsanleggene for kobbermalm ved Sjønstå. Her ligger også Folkets hus Sjønstå – et 

annet av kulturminnene i området og som er fra en annen viktig historisk epoke for kommunen. 

Det er viktig å merke seg at stiftelsen Sjønstå gård har et godt samarbeid med Folkets hus 

Sjønstå. 

 

Det er prisverdig at stiftelsen Sjønstå gård har brukt tusenvis av dugnadstimer i arbeidet med å ta 

vare på denne gården. Og det er prisverdig at det arbeides mot en driftsmodell som kan gi gården 

positiv økonomisk inntjening. På sikt vil den bli mindre avhengig av offentlige tilskudd for å 

sikre videre drift og utvikling.  

 

FAUNA har gjennom sin reiselivssatsing de siste årene jobbet med å bidra til å trekke Sjønstå 

gård fram i lyset. Vi ser at gården har et stort uutnyttet potensial som reiselivsattraksjon og at 

den er godt tilrettelagt for å kunne utnyttes i opplevelsesturisme. 

 

Videre arbeid 

Stiftelsen Sjønstå gård vil i prosjektperioden oppleve at arbeidet de har gjort over en årrekke 

styrkes ytterligere og gis mulighet til å bli en større del av besøksnæringen i kommunen. I tillegg 

vil det avstedkomme nytt pågangsmot og entusiasme blant ildsjelene som jobber med å ta vare 

på denne kulturperlen.  

 

Det vil også sende signal til så-vel Nordland Fylke som har vist at det har tro på prosjektet som 

vilje fra kommunen til å ta vare på kulturminner som er fredet under kulturminneloven. Videre 

vil et prosjekt som dette med stor sannsynlighet utløse også andre midler som vil kunne brukes i 

samme øyemed – nemlig å fremme kulturminnet Sjønstå Gård.  

 

Med tilskudd fra kommunen gis stiftelsen anerkjennelse og støtte i med arbeidet til å finne 

løsninger som vil sikre framtidig økonomisk bærekraft for kulturminnet, og bidra til at Sjønstå 

gård settes i stand til å kunne få en bærekraftig drift og økonomi i årene som kommer.  

 

En innvilgelse av søknaden er et viktig signal ovenfor Riksantikvaren og andre potensielle 

finansieringskilder om at Fauske kommune anser seg som forvalter av nasjonale kulturminner og 

ønsker å bidra til at allmenheten får tilgang til og kunnskap om viktige kulturhistoriske forhold.  

 

Stiftelsen Sjønstå gård har lenge samarbeidet med blant annet Folkets hus Sjønstå om felles 

satsninger rettet mot publikum. Ved å gi støtte til dette prosjektet vil kommunen bidra til at dette 

samarbeidet ytterligere intensiveres og videreutvikles, da en suksess for Sjønstå gård i høy grad 

er avhengig av et nært samarbeid med Folkets hus Sjønstå – fordi de to institusjonene i felleskap 

bidrar til å fortelle historien til hele området fra bondesamfunn til industrisamfunn. 

 



RÅDMANNENS FORSLAG TIL VEDTAK : 
 

Fauske kommune gir et tilskudd med kr 200 000 i 2015, kr 200 000 i 2016 og kr 200 000 

i 2017 i støtte fra Fauske kommunes næringsfond i støtte til Stiftelsen Sjønstå Gård sitt 

hovedprosjekt. 

 

Tildelingen gis i henhold til standardvilkår for tildeling fra næringsfondet. 

 

Beløpet gis som bagatellmessig støtte i tråd med EØS-avtalen, jf. forskrift av 14. 

november 2008 nr. 1213, § 2. Det kan tildeles en samlet støtte til foretak på inntil 200 

000 euro i en periode på tre regnskapsår. Det er et vilkår for tildelingen at 

støttemottakeren gir skriftlig tilbakemelding om eventuell annen bagatellmessig støtte 

foretaket har mottatt i de foregående budsjettår, samt inneværende budsjettår, og at den 

samlede bagatellmessige støtten fra ulike støttegivere ikke overstiger 200 000 euro.  

 

 

FOR-004/15 VEDTAK-  03.02.2015 
 

Rådmannens forslag til vedtak ble enstemmig vedtatt. 

 

VEDTAK: 

Fauske kommune gir et tilskudd med kr 200 000 i 2015, kr 200 000 i 2016 og kr 200 000 

i 2017 i støtte fra Fauske kommunes næringsfond i støtte til Stiftelsen Sjønstå Gård sitt 

hovedprosjekt. 

 

Tildelingen gis i henhold til standardvilkår for tildeling fra næringsfondet. 

 

Beløpet gis som bagatellmessig støtte i tråd med EØS-avtalen, jf. forskrift av 14. 

november 2008 nr. 1213, § 2. Det kan tildeles en samlet støtte til foretak på inntil 200 

000 euro i en periode på tre regnskapsår. Det er et vilkår for tildelingen at 

støttemottakeren gir skriftlig tilbakemelding om eventuell annen bagatellmessig støtte 

foretaket har mottatt i de foregående budsjettår, samt inneværende budsjettår, og at den 

samlede bagatellmessige støtten fra ulike støttegivere ikke overstiger 200 000 euro.  

 
Rett utskrift bekreftes 

 

Berit Vestvann Johnsen 

formannskapssekretær 

 

 

 
Utskrift sendes:     

Enhetsleder plan/utvikling    

Fauna til videre forføyning    

 

 

 

 

  



 FAUSKE KOMMUNE  

SAKSPAPIR 

 

      JournalpostID:   15/27      

      Arkiv sakID.:   14/1826  Saksbehandler:  Gudrun Hagalinsdottir  

Sluttbehandlede vedtaksinnstans: Formannskapet 
 

Sak nr.:    005/15 PLAN- OG UTVIKLINGSUTVALG Dato:  20.01.2015 

 005/15 FORMANNSKAP  03.02.2015 

 

 

 

FINNEID EIENDOM ANS - SØKNAD OM KJØP AV TILLEGGSAREAL FRA FAUSKE 

KOMMUNES EIENDOM GNR 101 BNR 2. 

   

 
Vedlegg: Søknad fra Finneid Eiendom ANS datert 28.8.2014, endret 2.12.2014 

Kart som viser parsell som ønskes kjøpt 

 

Saksopplysninger: 

 

Finneid Eiendom ANS v/ Stig og Fredrik Sørensen søker om kjøp av en parsell på ca 250 m
2
 fra 

Fauske kommunes eiendom gnr 101 bnr 2 på Finneid.  

 

Arealet som søkes kjøpt skal brukes til å forbedre atkomsten til søkers tomteeiendommer på 

Finneid og legge til rette for parkering. 

 

Plan- og utviklingsutvalget behandlet den 19.6.2013 søknad fra Stig Sørensen hvor det ble søkt 

om erverv av et større areal på same sted. Den gangen omfattet søknaden bl a veigrunn som er 

atkomstvei til naustbebyggelse i området. Søknaden ble avslått med den begrunnelse at det ikke 

er forsvarlig å selge atkomsten til naustbebyggelsen.  

 

Søknaden er nå endret til kun å gjelde en mindre parsell inntil veien.  

 

Saksbehandlers vurdering: 

 

Søkeren eier flere eiendommer i Finneidgata som skal utvikles til boligformål. For å få til en god 

løsning må atkomst- og parkeringsforholdene utbedres.  

En løsning forutsetter også at det inngås avtale mellom søker og kommunen om utbedring av vei 

som atkomst til søkers eiendom. 

 

RÅDMANNENS FORSLAG TIL INNSTILLING : 
 

Søknad fra Finneid Eiendom ANS om erverv av ca 250 m
2
 fra Fauske kommunes 

eiendom gnr 101 bnr 2 på Finneid innvilges.  

 

Pris for ervervet settes til kr 275,- pr. m
2
, indeksregulert jfr F-sak 007/10.  

 

Det inngås bindende kjøpekontrakt der frister og salgbestemmelser framkommer. 

 

Kjøper bærer alle omkostninger i forbindelse med ervervet.  



 

Rådmannen gis fullmakt til å inngå avtale om utbedring og bruk/vedlikehold av 

atkomstvei til søkerens boligeiendommer.  

 

 

PLUT-005/15 VEDTAK-  20.01.2015 
 

Rådmannens forslag til innstilling ble enstemmig vedtatt. 

 

INNSTILLING TIL FORMANNSKAPET: 

Søknad fra Finneid Eiendom ANS om erverv av ca 250 m
2
 fra Fauske kommunes 

eiendom gnr 101 bnr 2 på Finneid innvilges.  

 

Pris for ervervet settes til kr 275,- pr. m
2
, indeksregulert jfr F-sak 007/10.  

 

Det inngås bindende kjøpekontrakt der frister og salgbestemmelser framkommer. 

 

Kjøper bærer alle omkostninger i forbindelse med ervervet.  

 

Rådmannen gis fullmakt til å inngå avtale om utbedring og bruk/vedlikehold av 

atkomstvei til søkerens boligeiendommer.  

 

 

FOR-005/15 VEDTAK-  03.02.2015 
 

Saken ble utsatt. 

 
Rett utskrift bekreftes 

 

Berit Vestvann Johnsen 

formannskapssekretær 

 

 

 
Utskrift sendes:     

Enhetsleder plan/utvikling til videre forføyning    

 

 

 

  



 FAUSKE KOMMUNE  

SAKSPAPIR 

 

      JournalpostID:   15/222      

      Arkiv sakID.:   11/1251  Saksbehandler:  Gudrun Hagalinsdottir  

Sluttbehandlede vedtaksinnstans: Formannskapet 
 

Sak nr.:    006/15 PLAN- OG UTVIKLINGSUTVALG Dato:  20.01.2015 

 006/15 FORMANNSKAP  03.02.2015 

 

 

 

INDUSTRIVEIEN 7 FAUSKE AS - SØKNAD OM KJØP AV TILLEGGSTOMTTOMT 

PÅ SØBBESVA  FRA FAUSKE KOMMUNES EIENDOM GNR 103 BNR 11 

   
Vedlegg: Søknad datert 28.10.2014 m/kart 

 

Saksopplysninger: 

 

Industriveien 7 Fauske AS v/Sigurd Tverå søker i brev datert 28.10.2014 om tillatelse til erverv 

av et areal stort ca 0,3 dekar av Fauske kommunes eiendom fnr 103 bnr 11 på Søbbesva 

industriområde.  

 

Industriveien 7 Fauske AS eier en industritomt som består av eiendommene gnr 103/1400 og gnr 

103/1597 på til sammen ca 3,4 dekar. Omsøkt areal skal benyttes som tilleggstomt til 

industritomta. 

 

Saksbehandlers vurdering: 

 

Industriveien 7 Fauske AS har behov for utvidelsesmuligheter for egen virksomhet. Arealbruken 

er i trå med vedtatt reguleringsplan.  

 

Områderegulering av Søbbesva, revisjon/oppdatering av gjeldende reguleringsplan for området 

er igangsatt. Det er utarbeidet planforslag som er lagt ut til offentlig ettersyn. Omsøkte fradeling 

vil ikke være til hinder ved revisjon av reguleringsplanen.  

 

RÅDMANNENS FORSLAG TIL INNSTILLING : 
 

Søknad fra Industriveien 7 Fauske AS v/Sigurd Tverå om erverv av ca 0,3 dekar fra 

Fauske kommunes eiendom gnr 103 bnr 11 på Søbbesva innvilges.  

 

Pris for ervervet settes til kr 160,- pr m
2
 i henhold til vedtak i K-sak 061/09, 

indeksregulert fram til ervervsdato.  

 

Det inngås bindende kjøpekontrakt der frister og salgsbestemmelser framkommer.  

 

Kjøper bærer alle omkostninger i forbindelse med ervervet.  

 

 

PLUT-006/15 VEDTAK-  20.01.2015 
 



Rådmannens forslag til innstilling ble enstemmig vedtatt. 

 

INNSTILLING TIL FORMANNSKAPET: 

Søknad fra Industriveien 7 Fauske AS v/Sigurd Tverå om erverv av ca 0,3 dekar fra 

Fauske kommunes eiendom gnr 103 bnr 11 på Søbbesva innvilges.  

 

Pris for ervervet settes til kr 160,- pr m
2
 i henhold til vedtak i K-sak 061/09, 

indeksregulert fram til ervervsdato.  

 

Det inngås bindende kjøpekontrakt der frister og salgsbestemmelser framkommer.  

 

Kjøper bærer alle omkostninger i forbindelse med ervervet.  

 

 

FOR-006/15 VEDTAK-  03.02.2015 
 

Plan- og utviklingsutvalgets innstilling ble enstemmig vedtatt. 

 

VEDTAK: 

Søknad fra Industriveien 7 Fauske AS v/Sigurd Tverå om erverv av ca 0,3 dekar fra 

Fauske kommunes eiendom gnr 103 bnr 11 på Søbbesva innvilges.  

 

Pris for ervervet settes til kr 160,- pr m
2
 i henhold til vedtak i K-sak 061/09, 

indeksregulert fram til ervervsdato.  

 

Det inngås bindende kjøpekontrakt der frister og salgsbestemmelser framkommer.  

 

Kjøper bærer alle omkostninger i forbindelse med ervervet.  

 
Rett utskrift bekreftes 

 

Berit Vestvann Johnsen 

formannskapssekretær 

 

 
Utskrift sendes:     

Enhetsleder plan/utvikling til videre forføyning    

 

 

 

  



 FAUSKE KOMMUNE  

SAKSPAPIR 

 

      JournalpostID:   15/35      
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83/8 OG 11 - SØKNAD OM KJØP AV PARSELL FRA FAUSKE KOMMUNES 

EIENDOM - SØKER: MATS HOLSTAD OG ANETTE JAKOBSEN 

   
Vedlegg: Søkand fra Mats Holstad og Anette Jakobsen  

Kart som viser omsøkt parsell  

 

Saksopplysninger: 

 

Mats Holstad og Anette Jakobsen, Vaskermo, søker om å få kjøpe en parsell, ca 290 m
2
 fra 

Fauske kommunes eiendom gnr 83 bnr 8-11.  

 

Formålet med kjøpet er å utvide søkernes boligeiendom gnr 83/52 og 83/96, for å få plass til 

utvidelse av boligen og flytting av garasje.  

 

For å få til planlagt utbygging søkes det om kjøp av areal fra flere eiendommer. Søkernes tomt er 

på ca 850 m
2
. Etter utvidelse som omsøkt vil tomtestørrelsen være på ca 1,9 dekar.  

 

Saksbehandlers vurdering: 

 

Søkerne har en boligtomt på ca 850 m
2
 som er bebygd med bolighus og garasje. Bolighuset er 

for lite utfra familiens behov. Det søkes om utvidelse av tomt for å kunne utvide bolighuset.  

 

Omsøkt areal er i kommuneplanens arealdel satt av til byggeområde for bolig. 

 

RÅDMANNENS FORSLAG TIL INNSTILLING : 
 

Søknad fra Mats Holstad og Anette Jakobsen om erverv av ca 290 m
2
 fra Fauske 

kommunes eiendom gnr 83 bnr 8-11 i Vaskermoen innvilges.  

 

Pris for ervervet settes til kr 275,- pr m
2
, indeksregulert jfr F-sak 007/10 

 

Det inngås bindende kjøpekontrakt der frister og salgsbestemmelser framkommer.  

 

Kjøperne bærer alle omkostninger i forbindelse med ervervet.  

 

 

PLUT-007/15 VEDTAK-  20.01.2015 
 

Tore Stemland (FRP) stilte spørsmål om egen habilitet (Datter som part). 



Stemland ble enstemmig erklært inhabil, jfr. forvaltningslovens § 6 første ledd b). 

 

Rådmannens forslag til innstilling ble enstemmig vedtatt. 

 

INNSTILLING TIL FORMANNSKAPET: 

Søknad fra Mats Holstad og Anette Jakobsen om erverv av ca 290 m
2
 fra Fauske 

kommunes eiendom gnr 83 bnr 8-11 i Vaskermoen innvilges.  

 

Pris for ervervet settes til kr 275,- pr m
2
, indeksregulert jfr F-sak 007/10 

 

Det inngås bindende kjøpekontrakt der frister og salgsbestemmelser framkommer.  

 

Kjøperne bærer alle omkostninger i forbindelse med ervervet.  

 

 

FOR-007/15 VEDTAK-  03.02.2015 
 

Marit Stemland (FRP) stilte spørsmål om egen habilitet (Stedatter som part). 

Stemland ble enstemmig erklært inhabil, jfr. forvaltningslovens § 6 første ledd b). 

 

Plan- og utviklingsutvalgets innstilling ble enstemmig vedtatt. 

 

VEDTAK: 

Søknad fra Mats Holstad og Anette Jakobsen om erverv av ca 290 m
2
 fra Fauske 

kommunes eiendom gnr 83 bnr 8-11 i Vaskermoen innvilges.  

 

Pris for ervervet settes til kr 275,- pr m
2
, indeksregulert jfr F-sak 007/10 

 

Det inngås bindende kjøpekontrakt der frister og salgsbestemmelser framkommer.  

 

Kjøperne bærer alle omkostninger i forbindelse med ervervet.  

 
Rett utskrift bekreftes 

 

Berit Vestvann Johnsen 

formannskapssekretær 

 

 
Utskrift sendes:     

Enhetsleder plan/utvikling til videre utvikling    

 

  



 FAUSKE KOMMUNE  

SAKSPAPIR 
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VALNESFJORD SKOLE OG FLERBRUKSHALL - ROM OG FUNKSJONSPROGRAM. 

FORSLAG OPPLEGG FOR  ENTRISEFORM - ORGANISERING, FREMDRIFTSPLAN 

   

 
Vedlegg : Program Valnesfjord skole og flerbrukshall 

 

 

Saksopplysninger: 

 

Bakgrunn: 

Kommunestyret behandlet sak 004/14 valg av løsning for bygging av ny skole i Valnesfjord 

knyttet til spørsmål rehabilitering eller nybygg. I samme sak ble også kommunestyret bedt om å 

ta stilling til om prosjektet Valnesfjord skole og bygging av flerbrukshall skal sees i 

sammenheng og gjennomføres som et felles prosjekt.  

 

Jfr. vedtaket ble det gjort bestemmelse om bygging av ny skole- og flerbrukshall på eksisterende 

tomt. 

 

I ettertid har spørsmålet om tomtevalg vært gjenstand for flere runder og det har vært gjort et 

ganske omfattende arbeid med å utrede og vurdere flere mulige plasseringer, både på nåværende 

tomt og i naboområdet. Det vises her til behandling i formannskapet, sak 023/14, sak 074/14 og 

sak 112/14 samt Kommunestyresak 110/14.  

 

Vedtaket fra Kommunestyret, sak 110/14 har følgende ordlyd: 

«Kommunestyret vedtar at ny skole og flerbrukshall i Valnesfjord planlegges på ny tomt, dvs. 

alternativ 2. Kommunestyret ber om å få fremlagt totalt og endelig forslag til kostnadsoverslag 

for ny skole og flerbrukshall.  Prosjektet gjennomføres i henhold til kommunestyrevedtak i sak 

005/13 som hovedentreprise med administrerte sideentrepriser»   

 

Arbeidet med rom og funksjonsprogram: 

Det er nedsatt en egen prosjektgruppe/brukergruppe for arbeidet med planleggingen av 

Valnesfjord skole- og flerbrukshall. Parallelt med det arbeidet som har pågått med avklaringer i 

forhold til tomtespørsmål har det over en lang periode vært jobbet aktivt med å få på plass en 

funksjonsbeskrivelse og et ganske detaljert romprogram for skolen og flerbrukshallen. I denne 

prosessen har prosjektgruppa deltatt med nyttige innspill og tilbakemeldinger.   

 

 

Prosjektgruppen har følgende sammensetting:  

 
Evald Solbakken, Prosjektleder skolestruktur, Fauske kommune 

Stig Løvseth, Enhetsleder kultur, Fauske kommune  



Terje Valla, Enhetsleder skole, Fauske kommune 

Randi Myrbakk, Rektor, Valnesfjord skole 

Irene Hansen, Inspektør, Valnesfjord skole 

Tore Finvik, Ansatt-representant, Valnesfjord skole 

Tove Myrvoll, Ansatt-representant,Valnesfjord skole 

Waded Haugen, FAU, Valnesfjord skole 

Turid Henriksen, FAU, Valnesfjord skole 

Lars Bergli, Valnesfjord Nærmiljøutvalg 

Hårek Lillevoll, Valnesfjord idrettslag 

Kjetil Haugli, Flerbrukshall-styret 

Roar Eikeland, Flerbrukshall-styret  

Bjørn Evensen, kommunalt råd for likestilling av funksjonshemmede 

 

Til hjelp i utarbeidelse av planprogrammet har vi hatt bistand fra rådgivende konsulent Siv.ing 

Trond Thorvaldsen AS. 

 

Sammen med prosjektgruppa har de planlagt og vært med på legge opp arbeidet og prosessen for 

å få programmet forankret og best mulig i tråd med brukernes ønsker.  

 

Kort omtale av programmet –  

Programmet inneholder en ganske detaljert beskrivelse av funksjonskravene for skolebygget og 

flerbrukshallen. I tillegg til beregning og dimensjonering av arealbehov og arealkravene for de 

ulike rom som bygget skal inneholde, gis det i programmet også klare føringer i forhold til hvilke 

kvalitets- og brukerkrav som det nye bygget skal tilfredsstille. Dette gjelder ikke bare bruks og 

bygningsfunksjoner, men også beskrivelser av tekniske funksjoner og utomhusområdet. I 

programmet er det også gjort rede for det pedagogiske grunnlaget som den nye skolen skal være 

tuftet på og de føringer dette vil gi i forhold til utformingen av skolebygget.   

 

 

Oversikt - beskrivelse av hovedelementene i programmet  

 

Generell prosjektinformasjon 

Den nye skolen og flerbruskhallen skal bygges på ny tomt beliggende syd og vest for 

eksisterende skole og idressplass, Gnr/Bnr. 56/5.Tomten er på 27695 m2. 

Planprosess og omregulering av tomteområdet (omregulering fra LNF- område) er igangsatt. Det 

er ikke framkommet innsigelser eller varsel om innsigelser i planprosessen. Ferdig planforslag 

forventes å være klar for endelig behandling i kommunestyret i mai 2015. 

 

Utgangspunkt for prosjekteringen 

Skolen planlegges og dimensjoneres for ca 200 elever, 1. – 10. trinn, og 38 arbeidsplasser for 

lærere, administrasjon og annet personell. Utgangspunktet for fastsettelse av størrelse er basert 

på de faktiske elevtall som skolen har i dag, statistikk over barnetallsutviklingen i Fauske 

kommune og Valnesfjord samt SSB`s beregninger av folketallsutviklingen i Fauske. 

Vi har i arealberegningen tatt høyde for en økning på 20% i elevtall og bemanning. 

 

Arealberegningen for flerbrukshallen er lagt opp i henhold til KKD`s veileder, «Flerbrukshaller – 

Planlegging, bygging, drift og vedlikehold» 

  

Arealstørrelse (nettoareal) for det nye bygget er iht. romprogrammet 3641m2. Bruttoareal er 

estimert til 4954m2 

 



Økonomi 

Endelig økonomisk ramme for prosjektet er ikke fastlagt og en viderføring slik dette nå  

planlegges er er at Fauske kommune vedtar å bevilge midler til projektet. I forhold til tidligere 

vedtatte investeringsrammer vil det sannsynligvis være nødvendig å øke investeringsrammen 

noe. 

Et overslag over beregnede kostnader for prosjektet vil foreligge når forprosjektfasen er 

gjennomført.  

 

 

Planlagt framdrift 

Slik prosjektet nå planlegges gjennomført med en hovedentreprisemodell med  administrerte 

sideentrepriser vil dette gi en forsinkelse i forhold til tidligere målsetting om å ha skolen klar til 

skolestart 2017. I beste fall vil en ferdigstillelse kunne være klar iløpet av våren 2018. Vi har lagt 

følgend framdriftsplan som utgangspunkt for arbeidet videre med prosjektet: 

 
Konkurranse for engasjering av prosjekteringsgruppe utlyses:    01.03.2015 

 

Kontrahering av prosjekteringsgruppe:      01.06.2015 

 

Tegninger og beskrivelser for entrepriser utarbeides innen mars 2016  

(Beskrivelser iht. NS 3420) 

 

Innsending av rammesøknad:       01.03.2016 

 

Utlysning av konkurranser for hoved- og sideentrepriser:    01.04.2016 

 

Kontrahering av hoved- og sideentreprenører:     01.09.2016  

 

Byggestart:         01.11.2016 

 

Ferdigstilling av bygg, og innledning av prøvedrift:    01.05.2018 

 

Ferdigstilling av utomhusanlegg:      15.08.2018 

 

 

Brukskrav 

Et vesentlig moment i planleggingen av Valnesfjord skole og flerbrukshall har vært at bygget 

skal tilrettelegges for mange ulike formål. I tillegg til å være skole skal anlegget ha en funksjon 

som nærmiljøsenter for bygda og på kveldstid være kultur-/idretts- og samfunshus. Bygget skal 

være et møtepunkt og «storstue» og skal kunne brukes til konserter, korps- og korøvninger, ulike 

idrettslige aktiviteter, turneringer, utstillinger og andre kulturelle arrangementer som 

eksempelvis Kulturdagan  mv.  

 

Det er særlig vektlagt å få til størst mulig grad av sambruk mellom skolens arealer og 

flerbrukshallen.På denne måten har en oppnådd å få en mer effektiv arealutnyttelse og reduserte  

arealer.   

 

Nye Valnesfjord skole- og flerbrukshall skal fremstå som et topp moderne anlegg som er 

fremtidsrettet og fleksibel i utforming slik at det kan tilpasses ulike bruksmuligheter både for 

skolen og flerbrukshallen.   

 



Variasjon og allsidighet skal prege læringsarbeidet i alle fag, og skolen skal gi mulighet for ulike 

måter å lære på utfra behovene hos den enkelte elev. 

 

Et viktig mål for Valnesfjord skole er fysisk aktivitet og friluftsliv og skolen har en praksis som  

tilsier at elevene skal være ute i friminuttene. Skolen ønsker å legge til rette for at mer av 

undervisningen kan skje utenom klasserommet, og definerer gjerne seg selv som uteskole. 

Det betyr at skolens uteområde må sees på som del av læringsarealet og utformes både med 

tanke på at det skal brukes i skolemessige sammenheng samt også at det skal være et attraktivt 

lek og rekreasjonsområde. 

 

Når det gjelder pedagogisk plattform og grunnleggende syn for øvrig på hvordan skolen skal 

planlegge og drive sin virksomhet, vil denne være basert på de samme grunnverdiene og de 

målsettingene som er lagt til grunn for rom- og funksjonsprogrammet for Vestmyra skole og 

Finneid skole . 

 

Valnesfjord er en liten skole, og vil være forskjellig fra Vestmyra skole med hensyn til at det kun 

vil være en klasse på hvert trinn. I forhold til struktur og organisering er tanken likevel at også 

Valnesfjord skole skal bygge på en modell med trinn- og team inndeling. Vi har lagt til grunn at 

en naturlig trinninndeling vil være at eleven i 1 – 4 klasse (småtrinnet) utgjør ett trinn, elevene i   

5 – 7 klasse (mellomtrinnet) ett trinn, og ett trinn 8 – 10 klasse (ungdomstrinnet).   

En slik organisering innebærer at hver trinngruppe får et team av faste lærere med felles ansvar 

for opplæringen og også at eleven kan inndeles i litt forskjellige grupper etter behov. Alle 

elevene vil likevel tilhøre en klasse og ha sin kontaktlærer.  

 

Trinnområdene skal ha rom og arealer av ulik størrelse og utforming, og hver klasse skal ha sin 

faste base og tilholdssted. I tillegg vil trinnorganiseringen gi flere felles rom til bruk for hele 

trinnet og på denne måten skape mangfold og variasjon i læringsarbeidet. 

Valnesfjord skole har store variasjoner i klassestørrelse fra år til år og gjennomsnittet ligger på ca 

20 elever. Programmet legger opp til at det skal være noe ulik størrelse på klasserommene og 

mulig veksle på bruken av disse utfra antall elever i de enkelte klasser.  

 

Lærernes arbeidsplasser og møterom(teamrom) ønskes plassert i nærheten av trinnområdene, 

men likevel også samlet i bygget i nærheten til felles personalrom og administrasjon. Dette utfra 

at Valnesfjord er en liten skole og at det er viktig med faglig fellesskap for hele lærerkollegiet.     

 

Kravene til anleggets utforming og tekniske løsninger tilsier at bygget i forhold til energi- og 

miljømessige forhold skal være i ypperste klasse og skal fungere effektivt og rasjonelt med 

fremtidsrettede energiløsninger. Bygget skal tilfredsstille alle relevante krav i TEK 10 og skal ha 

fremstå som et skoleanlegg med høy kvalitet på alle måter.  

 

 

For nærmere beskrivelser av bruks- og funksjonskrav vises til vedlagte program og 

spesifikasjonene som er angitt for de enkelte områder i dette.  

 

 

Entrepriseform 

I henhold til kommunestyrevedtak i sak 110/14 skal prosjektet gjennomføres som 

hovedentreprise med administrerte sideentrepriser, og ikke som totalentreprise som tidligere 

forutsatt.  

 



Vedtaket har konsekvenser for det videre arbeid med konkurransegrunnlag og opplegg for 

anbudsinnhenting og organisasjon og fremdrift for prosjektet. 

 

Slik rådmannen forstår kommunestyrets intensjon og ønske med å gjennomføre prosjektet etter 

en entreprisemodell som nevnt ovenfor, er at en skal stykke opp og gjøre en entrepriseinndeling 

som i større grad gir mulighet for lokale aktører å delta i konkurransen.   

På denne bakgrunn har en vurdert ulike modeller for byggherrestyrte entrepriseformer som 

kunne være aktuelle og som kunne resultere i at en får flere lokale aktører med i 

anbudskonkurransen. En har også i vurderingen av entreprisemodell vurdert hensynet til risiko 

og fremdrift for prosjektet. 

 

Rådmannen har etter tilrådning fra konsulentfirma kommet fram til følgende opplegg for 

hovedentreprise med administrerte sideentrepriser: 

 

Prosjektering 

1. Utlysing konkurranse prosjekteringsgruppe (konkurranse der arkitekt pluss rådgivere alle 

fag samlet gir inn tilbud) 

  

Utførelse 

2. Utlysning hovedentreprenør der ulike delentrepriser inngår 

Hovedentreprenør tillegges ansvar for koordinering og fremdriftsstyring av 

sideentreprenører 

3. Utlysning sideentreprenør 1 -  Rørleggerarbeid   

4. Utlysning sideentreprenør 2 - Ventilasjon og automasjon 

5. Utlysning sideentreprenør 3 - Elektro, tele og data 

6. Utlysning sideentreprenør 4 - Lås og beslag, inkl. adgangskontroll 

7. Utlysning sideentreprenør 5 - Løst inventar 

8. Utlysning sideentreprenør 6 - Utomhus 

 

 

I figur nedenfor vises organisasjonskart for modellen hovedentreprise med administrerte 

sideentrepriser 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 
Valnesfjord skole og flerbrukshall  

Organisasjonskart – Hovedentreprise med administrerte sideentrepriser 
   
 

 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
  

Byggherre 
Fauske kommune 

Prosjektledelse FK 
 

Hovedbyggeleder FK 
(+ tekn. byggeledere) 

Prosjekteringsgruppe 
SØK og PRO 

 
 PGL 
 ARK 
 LARK 
 RIB 
 RIV 
 RIE 
 RIBr 
 RIAku 
 RIGeo 

 
 

Uavh. kontroll PRO 
 

SHA – KP  
 

Prosjektering 
 

Uavh. kontroll UTF 
 

SHA – KU  
 

Utførelse 
 

Hovedentreprenør 
 

 Rigg og drift, inkl. 
fremdriftsstyring av 
sideentreprenører 

 Bygningsmessig 
generelt 

 Grunn og 
sprengning 

 Betong og 
fundament 

 Stål, prefab, tak 
 Tømrer / snekker 
 Dører og vinduer 
 Solskjerming 
 Mur og flis 
 Maling og belegg 
 Fast inventar 
 Heis 
 mv. 

 
 

Sideentreprenør 1 
Rørleggerarb. 

 Sanitær 
 Sprinkling 
 Varme 
 Brønnpark 

(varmepumper) 

Sideentreprenør 2 
Ventilasjon og 
automatisering 

Sideentreprenør 3 
Elektro, tele og data 

Sideentreprenør 4 
Lås og beslag, inkl. 

adgangskontroll 

Sideentreprenør 5 
Løst inventar 

Sideentreprenør 6 
Utomhus 

 
 

 

RÅDMANNENS FORSLAG TIL VEDTAK : 
 



Formannskapet tar orienteringen til etterretning og ber rådmannen forberede prosjektet 

videre for gjennomføring i henhold til fremlagte planprogram 

 

 

FOR-008/15 VEDTAK-  03.02.2015 
 

Prosjektleder skoleutbygging orienterte. 

 

Jørn Stene (FL) foreslo nytt punkt 2: 

Innenfor regelverk for offentlig anskaffelse utformes og vektes tildelingskriteringer og 

kvalifikasjonskrav, både for hovedentreprise og sideentrepriser, slik at det lokale 

næringslivet kan delta aktivt i konkurransen. 

 

FL’s forslag pkt. 2 ble enstemmig vedtatt. 

Rådmannens forslag til vedtak med endringer ble enstemmig vedtatt. 

 

VEDTAK: 

1. Formannskapet tar orienteringen til etterretning og ber rådmannen forberede 

prosjektet videre for gjennomføring i henhold til fremlagte planprogram 

 

2. Innenfor regelverk for offentlig anskaffelse utformes og vektes tildelingskriteringer 

og kvalifikasjonskrav, både for hovedentreprise og sideentrepriser, slik at det lokale 

næringslivet kan delta aktivt i konkurransen. 

 

Rett utskrift bekreftes 

 

Berit Vestvann Johnsen 

formannskapssekretær 

 

 
Utskrift sendes:     

Prosjektleder skoleutbygging til videre forføyning    
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SØKNAD OM ØKONOMISK STØTTE 4. KVARTAL 2014 

   

 
Vedlegg: 1. Brev fra Grenland Kompetanse AS mottatt 03.10.2014 

2. Brev fra Kigok datert 29.10.2014 

3. Brev fra Jusshjelpa i Nord-Norge datert 31.10.2014 

4. Brev fra Lions Røde Fjær 2015 datert 04.12.2014 

* 

 

Sammendrag: 
 

Det har kommet inn 4 søknader om støtte i løpet av 4. kvartal 2014. Det er tiltak med stort 

engasjement. 

 

Rådmannen har vurdert søknadene, men har ikke funnet å kunne prioritere de og anbefaler at 

formannskapet avslår søknadene. Det er ikke avsatt midler i budsjett til denne type støtte.    

 

Saksopplysninger: 

 
Søker: Formål: Evnt. Beløp 

1. Grenland Kompetanse AS Søker om midler til å etablere og drifte en nettbasert 

tjeneste hvor arbeidsgivere og tilgjengelig kompetanse 

settes i kontakt med hverandre. Tjenesten tar sikte på 

gjøre det mulig å sysselsette mennesker som i dag 

faller utenfor tradisjonelle prosesser. 

Ikke oppgitt. 

2. Kigok Søker om prosjektstøtte til «Gutteleir 2014». Leiren er 

et tiltak for å øke unge gutters kunnskap og fiskeri og 

havbruksnæringen, samt inspirere dem til å ta 

fiskerifaglig utdannelse. Fra Fauske kommune deltok 

4 gutter i 9. klasse. Årsaken til at søknaden ble sendt 

etter leiren var ferdig, er at de måtte være sikre på at 

alle guttene gjennomførte leiruka. 

Kr. 7.200,- 

3. Jusshjelpa i Nord-Norge Søker om driftsstøtte for 2014. Jusshjelpa i Nord-

Norge er et gratis tilbud om juridisk bistand til 

befolkningen i Nord-Norge driftet av 

viderekommende jusstudenter ved UiT Norges 

Arktiske Universitet. I løpet av 2014 hadde Jusshjelpa 

2 saksinntaksturer til Fauske kommune. Jusshjelpa 

mottok 15 saker fra Fauske kommune i løpet av 2013. 

Kr. 3.000,- 

4. Lions Røde Fjær 2015 Søknad om gave til Lions Røde Fjær 2015. Inntektene 

fra aksjonen går til Stiftelsen « Det er mitt valg». 

«Mitt valg» er et undervisningsopplegg som bidrar til 

å skape et trygt og godt læringsmiljø for elever og som 

styrker barnehageansatte og lærernes kompetanse. 

Opplegget er holdningsskapende og forebyggende 

med hensyn til problematferd som mobbing og 

Minimum kr. 2,,- 

pr. innbygger 



rusmisbruk, og barn og unge hjelpes til å fungere godt 

på skolen, i fritiden og gjennom livet. Hittil har ingen 

skoler og barnehager i Fauske valg å implementere 

gaven fra Lions Club Fauske i undervisningen. 

 

RÅDMANNENS FORSLAG TIL VEDTAK : 
 

1. Søknad om økonomisk støtte til Grenland Kompetanse AS mottatt 03.10.2014 

avslås. Det er ikke avsatt midler i budsjett til denne type støtte.  

  

2. Søknad om økonomisk støtte til Kigok datert 29.10.2014 avslås. Det er ikke avsatt 

midler i budsjett til denne type støtte.   

 

3. Søknad om økonomisk støtte til Jusshjelpa datert 31.10.2014 avslås. Det er ikke 

avsatt midler i budsjett til denne type støtte.   

 

4. Søknad om økonomisk støtte til Lions Røde fjær 2015 datert 04.12.2014 avslås. 

Det er ikke avsatt midler i budsjett til denne type støtte.   

 

 

FOR-009/15 VEDTAK-  03.02.2015 
 

Søknad fra Team Rynkeby datert 29.01.2015 ble utdelt i møtet. 

 

Ronny Borge (H) foreslo nytt pkt. 4 og 5 på vegne av AP og H: 

4. Søknad om økonomisk støtte til Lions Røde fjær 2015 datert 04.12.14 innvilges med et 

beløp på kr. 10.000,-. Finansiering fra formannskapers konto. 

 

5. Søknad fra Team Rynkeby avslås. 

 

AP/H’s forslag ble enstemmig vedtatt. 

Rådmannens forslag til vedtak med merknader ble enstemmig vedtatt. 

 

VEDTAK: 

1. Søknad om økonomisk støtte til Grenland Kompetanse AS mottatt 03.10.2014 avslås. 

Det er ikke avsatt midler i budsjett til denne type støtte.  

  

2. Søknad om økonomisk støtte til Kigok datert 29.10.2014 avslås. Det er ikke avsatt 

midler i budsjett til denne type støtte.   

 

3. Søknad om økonomisk støtte til Jusshjelpa datert 31.10.2014 avslås. Det er ikke 

avsatt midler i budsjett til denne type støtte.   

 

4. Søknad om økonomisk støtte til Lions Røde fjær 2015 datert 04.12.14 innvilges med 

et beløp på kr. 10.000,-. Finansiering fra formannskapers konto. 

 

5. Søknad fra Team Rynkeby avslås. 

 
 

 

Rett utskrift bekreftes 



 

Berit Vestvann Johnsen 

formannskapssekretær 
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STATUS/GJENNOMGANG AV TRAFIKKSIKKERHETSARBEIDET I FORBINDELSE 

MED NY SKOLE VESTMYRA  OG FINNEID SKOLE 

   

 
Vedlegg: Statens Vegvesen – Barnetråkkregistrering Fauske øst 

Norconsult - Vestmyra skole. Vurdering av skolevei og trafikksikkerhetstiltak  

 

 

Saksopplysninger: 

 

Dette er ment som en orientering til Formannskapet i Fauske om status i 

trafikksikkerhetsarbeidet.  

 

Saken gjelder trafikale utfordringer knyttet til skolestrukturvedtaket. Det vises her til vedtak i sak 

017/13 i formannskapet og behandling av overordnet prosjektplan for gjennomføringen av ny 

skolestruktur. Jfr. prosjektplanen er ett av delprosjektene og et viktig arbeidsområde i prosjektet 

å finne gode og sikre trafikkløsninger for den økte elevtrafikken vi får med nye Vestmyra skole. 

En egen prosjektgruppe er oppnevnt for å arbeide med denne problemstillingen, og saken som 

fremlegges gjennom denne orienteringen er resultat fra arbeidet i nevnte prosjektgruppe 

 

Et viktig punkt vedrørende nye Vestmyra skole kommer frem i utkastet til «Planbestemmelser 

for områderegulering for nye Vestmyra skole». Her vises det i § 10 – Rekkefølgebestemmelser – 

til at «før det gis brukstillatelse for skolebygg stilles et særskilt krav om løsninger for fotgjengere 

og syklende innenfor planområdet». Dette understreker viktigheten av fokus på trafikale forhold 

knyttet til oppstarten av skolen i 2016.  

 

Fra starten av arbeidet med ny skolestruktur har prosjektleder samarbeidet nært opp mot Statens 

vegvesen. Focusområde for dette samarbeidet har vært å få på plass gode løsninger i forbindelse 

med kryssing av E6 ved NICO, Fauske og riksvei 80 – området Erikstad.  

Med bakgrunn i forslag til løsninger som prosjektgruppa og Trafikksikkerhetsutvalget la fram for 

STV har disse blitt vurdert og behandlet av STV og tatt videre inn i deres planer for nye 

prosjekter. I handlingsplanen for Nasjonal Transportplan (NTP) som ble fremlagt i april 2013 er 

prosjektene omlegging av RV 80 Klungset - Vestmyra og undergang E6, Nico krysset tatt inn i 

på prioritetslisten og gitt en bevilgning på henholdsvis 55 og 26 mill. NOK .  

 

Statens vegvesen har igangsatt arbeide med reguleringsplaner og varslet oppstart for både E6 og 

riksvei 80 prosjektet.  

 

Status i arbeidet med E6 er at det fra Statens vegvesen har vært sett på flere alternativer i forhold 

til kryssing og plassering av kulvert i området ved NICO. Geotekniske undersøkelser viser dog 

dårlige masser eller kvikkleire på flere av alternative plasseringer. Dette krever stabilisering av 



områdene rundt, noe som er kostbart. Statens vegvesen jobber videre med å vurdere sine ulike 

alternativer for plassering av kulvert og har inkludert Fauske kommune godt i sitt arbeid. 

Kommunens anliggende i dette er i forhold til å samkjøre planleggingen av tilferdselsårer (gang-

/sykkelveier) fram til dette krysningspunktet. 

 

Statens Vegvesen har også gjennomført en kartlegging og undersøkelse (Barnetråkk Fauske øst) 

av dagens trafikkmønster for elevene som ferdes til og fra Vestmyra fra områdene Hauan og 

sentrumsområdene øst for E6. Barnetråkkundersøkelsen er også et resultat av samarbeidet med 

Statens vegvesen. Dette arbeidet videreføres i en Barnetråkk Fauske vest. Rapportene ser på 

bostedsmønster og ferdselsårer for myke trafikanter og inkluderer også observasjoner, intervjuer 

og telling av gående/syklende ved gitte punkter i Fauske. I forlengelse av Barnetråkk Fauske øst 

har Norconsult blitt bedt om å lage en rapport gjeldende Vestmyra skole; vurdering av skolevei 

og trafikksikkerhetstiltak.  

 

Rapporten Barnetråkk Fauske øst fra Statens vegvesen dreier seg i hovedsak om tilførselsårer og 

planskilt kryssing av E6. Rapporten fra Norconsult belyser dagens trafikksituasjon, den nye 

situasjonen fra 2016 og vurdering av ulike trafikksikkerhetstiltak, samt gir anbefalinger om 

prosess videre. Begge rapportene gir en fin oversikt over trafikkfaglige utfordringer i tiden 

fremover knyttet til Vestmyra skole og da spesielt for områdene Hauan og sentrumsområdene øst 

for E6 . 

 

Statens vegvesen har gitt muntlig varslet om at de neppe vil rekke å få kulvert på plass innen 

skolestart 2016. Alternativ løsning og supplement må derfor jobbes frem.  

 

Når det gjelder riksvei 80 foregår det et større arbeid med å utrede grunnforholdene i områdene 

hvor ny trasè for riksvei 80 er tenkt plassert. Også i disse områdene er det kvikkleiresone, noe 

som må tas hensyn til i forhold til stabilisering og veibygging. Dette betyr også betydelig økte 

kostnader. Statens vegvesen har kartlagt grunnforholdene selv og har nå sine vurderinger inne 

hos uavhengig konsulent. Prosjektleder ny skolestruktur er allerede varslet om at omlegging av 

riksvei 80 ikke vil være på plass innen skolestart august 2016 på Vestmyra.  

 

Mest sannsynlig må vi påregne at omleggingen av RV 80 vil ligge såpass langt fram i tid at en 

endring av trafikkforholdene forbi Erikstad neppe vil skje før det har gått mange år. Staten 

vegvesen har hittil argumentert med at så lenge en arbeider med omlegging av veien forbi 

Eriksstad og på denne måten får endret trafikkforholdene her, vil det ikke være aktuelt å se på 

andre  trafikksikkerhetstiltak i området. Når det nå ligger an til at prosjektet omlegging av RV 80 

blir kraftig forsinket vil det være nødvendig å jobbe fram andre løsninger for Erikstad området 

enn det sporet vi hittil har jobbet etter. 

 

Alternative trafikksikkerhetstiltak til omlegging av RV 80 må planlegges snarest , da en 

omlegging av riksvei 80 (Klungset-Søbbesva) forbi Erikstad ikke vil være ferdig innen skolestart 

2016. 

 

Prosjektleder ny skolestruktur har også arbeidet sammen med Trafikkfaglig forum, Fauske der en 

har vært opptatt av å se på det totale bildet av trafikale forhold knyttet til gjennomføring av 

skolestrukturvedtaket. I det videre arbeidet i prosjektgruppa vil det bli satt fokus på rapportene 

som allerede er utarbeidet (rapport fra Norconsult - Vurdering av skolevei og 

trafikksikkerhetstiltak samt rapport fra Statens vegvesen -  Barnetråkk undersøkelse) og hvor 

oppgaven nå er å få satt de ulike tiltak som er beskrevet ut i livet.   

 



Lignende utredningsarbeid som det som er gjort for Fauske øst er igangsatt for å kartlegge 

trafikksituasjonen for elevene som skal til og fra Vestmyra fra området vest for skolen og 

spesielt fra Erikstad-området. 

 

Formannskapet får denne gangen følgende rapporter vedlagt orienteringen: 

 

 Barnetråkkregistrering Fauske øst -gjennomført av Statens vegvesen 

 «Vestmyra skole. Vurdering av skolevei og trafikksikkerhetstiltak; forslag, tiltak og 

videre arbeid» - gjennomført for Fauske kommune av Norconsult. 

 

Formannskapet vil senere denne våren få forelagt de nye rapportene; Barnetråkk Fauske vest 

samt en ny rapport fra Norconsult om skolevei og trafikksikkerhetstiltak i forhold til riksvei 80 

og Fauske sentrum 

 

Ny skolestruktur vil gi et økt trafikkbilde knyttet til både Vestmyra skole og Finneid skole. Det 

er viktig at denne utfordringen belyses nok og settes på dagsorden gjennom nettopp 

prioriteringer og handling. For flere av trafikkutfordringene som nevnes vil det være behov for 

midlertidige løsninger i påvente av mer permanente strukturer. 

 

 

RÅDMANNENS FORSLAG TIL VEDTAK : 
 

Formannskapet tar dagens rapporter til orientering 

 

Formannskapet ber prosjektleder ny skolestruktur arbeide videre med å utrede 

trafikkforhold og angi prioriteringer av tiltak knyttet til Finneid og Vestmyra skole.  

 

Formannskapet ber seg forelagt ny sak når rapportene Barnetråkk Fauske øst, barnetråkk 

Fauske vest samt 2 tilhørende rapporter fra Norconsult er ferdige og prosjektgruppa for 

trafikksikkerhet har vurdert prioritering av tiltak i samarbeid med Statens vegvesen. 

 

 

FOR-010/15 VEDTAK-  03.02.2015 
 

Rådmannens forslag til vedtak ble enstemmig vedtatt. 

 

VEDTAK: 

Formannskapet tar dagens rapporter til orientering 

 

Formannskapet ber prosjektleder ny skolestruktur arbeide videre med å utrede 

trafikkforhold og angi prioriteringer av tiltak knyttet til Finneid og Vestmyra skole.  

 

Formannskapet ber seg forelagt ny sak når rapportene Barnetråkk Fauske øst, barnetråkk 

Fauske vest samt 2 tilhørende rapporter fra Norconsult er ferdige og prosjektgruppa for 

trafikksikkerhet har vurdert prioritering av tiltak i samarbeid med Statens vegvesen. 

 
 

 

Rett utskrift bekreftes 

 

Berit Vestvann Johnsen 



formannskapssekretær 

 

 

 
Utskrift sendes:     

Prosjektleder skoleutbygging til videre forføyning    
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SØKNAD OM BEVILLING TIL SALG AV ØL OG ANNEN ALKOHOLHOLDIG 

DRIKK MED INNTIL 4,76 VOLUMPROSENT ALKOHOL 

   

 
Vedlegg: Søknad m/vedlegg 

 

Sammendrag: 
 

Det foreligger nå søknad om bevilling av salg av øl og annen alkoholholdig drikk med inntil 4,76 

volumprosent alkohol for perioden frem til 30.06.2016. 

 

I søknaden er det gitt de nødvendige opplysninger mht. 

1. Selskapet som søker bevillingen 

2. Salgslokaler 

 

Det foreligger også nødvendig dokumentasjon for å vurdere vandelskravene for de involverte. 

Ingen merknader er fremkommet. Pr. 2. februar har vi en muntlig tilbakemelding fra 

Skattemyndighetene om at det ikke foreligger noen skatterestanser. 

 

Alkohollovens § 1-7 setter krav om dokumenterte kunnskaper om alkoholloven for de som skal 

godkjennes som styrer/stedfortreder. Det stilles krav om at slik dokumentasjon må foreligge 

innen 3 måneder etter at bevilling er gitt.  

 

Saksbehandlers vurdering: 

 

Rådmannen har vurdert søknaden i henhold til Fauske kommune sin alkoholpolitiske 

handlingsplan, samt alkohollovens bestemmelser og innstiller positivt i denne saken. 

 

 

RÅDMANNENS FORSLAG TIL VEDTAK : 
 

Søknad fra Rema 1000 Krokdalsmyra om bevilling for salg av øl og annen alkoholholdig 

drikk med inntil 4,76 volumprosent alkohol innvilges som følger: 

 

Bevillingshaver: Rema 1000 Krokdalsmyra, 914 596 130  

Salgslokale:   Terminalveien 7 (nye butikk)  

Salgstid:  I henhold til Fauske kommunes alkoholpolitiske handlingsplan 

Omfang: Øl og annen alkoholholdig drikk med inntil 4,76 volumprosent 

alkohol 



Styrer:  Frank Tjærandsen Amundsen (Kunnskapsprøven i Alkoholloven 

avlagt og bestått) 

Stedfortreder:  Iren Nilsen (Kunnskapsprøven i Alkoholloven avlagt og bestått) 

 

Bevillingsperioden er: fra 19.02.2015 til 30.06.2016 

 

 

FOR-011/15 VEDTAK-  03.02.2015 
 

Rådmannens forslag til vedtak ble enstemmig vedtatt. 

 

VEDTAK: 

Søknad fra Rema 1000 Krokdalsmyra om bevilling for salg av øl og annen alkoholholdig 

drikk med inntil 4,76 volumprosent alkohol innvilges som følger: 

 

Bevillingshaver: Rema 1000 Krokdalsmyra, 914 596 130  

Salgslokale:   Terminalveien 7 (nye butikk)  

Salgstid:  I henhold til Fauske kommunes alkoholpolitiske handlingsplan 

Omfang: Øl og annen alkoholholdig drikk med inntil 4,76 volumprosent 

alkohol 

Styrer:  Frank Tjærandsen Amundsen (Kunnskapsprøven i Alkoholloven 

avlagt og bestått) 

Stedfortreder:   Iren Nilsen (Kunnskapsprøven i Alkoholloven avlagt og bestått) 

 

Bevillingsperioden er: fra 19.02.2015 til 30.06.2016 

 

Rett utskrift bekreftes 

 

Berit Vestvann Johnsen 

formannskapssekretær 

 

 

 
Utskrift sendes:     

Enhetsleder helse til videre forføyning    

 

 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


